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Collecting, processing and passing on personal details
Your personal details will only be collected if you provide them to us voluntarily, for example 
via e-mail. 
We will not pass on your details unless you explicitly ask us to.

Consent and limitation of use to specified purposes
When you enter personal or business details (e-mail addresses, names, addresses), you are 
disclosing your details on an explicitly voluntary basis. In entering your details, you are declaring
your willingness for the data you enter to be collected, processed or used for contact purposes, 
for contract implementation, to safeguard our own justified business interests or for the purpose
indicated to you. We will not collect, process or use such data for any other purpose. You may 
revoke your consent at any time with future effect.

Erhebung, Verarbeitung und Weitergabe persönlicher Daten
Persönliche Daten werden nur dann erhoben, wenn Sie uns diese von sich aus, zum Beispiel über 
E-Mail, angeben. Eine Weitergabe dieser Daten erfolgt nicht, es sein denn, sie wird von Ihnen 
ausdrücklich gewünscht.

Einwilligung und Zweckbindung
Bei der Eingabe persönlicher oder geschäftlicher Daten (E-Mail-Adressen, Namen, Anschriften)
erfolgt die Preisgabe Ihrer Daten auf ausdrücklich freiwilliger Basis. Sie erklären sich durch die
Eingabe dazu bereit, dass die eingegebenen Daten zum Zweck der Kontaktaufnahme, der Vertrags -
abwicklung, zur Wahrung berechtigter eigener Geschäftsinteressen oder für den von Ihnen 
benannten Zweck erhoben, verarbeitet oder genutzt werden. Eine Erhebung, Verarbeitung oder
Nutzung zu einem anderen Zweck erfolgt nicht. Diese Einwilligung kann jederzeit mit Wirkung
für die Zukunft widerrufen werden.



Possible system configurations

Internet Explorer from release 7.x (release 6 limited use possible), Firefox from release 2.x
Safari from release 3.1x, Opera from release 9.1x

Flash player from release 9.x, Java script activated

Web based offline application independent of operating system used.

Any possible warnings about active contents on this CD are only due to safety settings on 
your Internet browser. Such warnings must be accepted to start the application.

If "autorun" is deactivated or not available on your computer you can start the application 
manually by using "runcd.exe" or "Run CD on MacOS X".

Mögliche Systemkonfigurationen

Internet Explorer ab 7.x (6 eingeschränkt möglich), Firefox ab 2.x, Safari ab 3.1.x Opera ab 9.1.x

Flashplayer ab 9.x, Javascript aktiviert

Betriebssystemunabhängige offline Anwendung basierend auf Webtechnologie.

Mögliche Warnhinweise aktiver Inhalte auf diesem Datenträger sind lediglich
Sicherheitseinstellungen Ihres Internet-Browser und müssen zum Starten der Anwendung 
akzeptiert werden.

Sollte auf Ihrem Rechner die Funktion "Autorun" deaktiviert bzw. nicht möglich sein, können 
Sie auf diesem Datenträger über "runcd.exe" oder "Run CD on MacOS X" diese Anwendung auch 
manuell starten.
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Aesculap AG  |  Am Aesculap-Platz |  78532 Tuttlingen |  Germany
Phone +49 (0) 74 61 95-0  |  Fax +49 (0) 74 61 95-26 00  |
www.aesculap.com

Aesculap – a B. Braun company Brochure No. M06511 0510/0.5/1

The main product mark ’Aesculap’ and the
 product mark ‘Targon’ are registered marks 
of Aesculap AG.

This Application is to be used for no other
 purpose than illustrating our products.
 Reproduction, even partially, is not allowed.
In the case of misuse we reserve the right to
withdraw it from circulation. Aesculap AG




